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Goedemiddag, 

De Bossenstrategie wil de 3400 ha boskap uit naam van N2000 tot 2030 nog vol maken en is 
op de helft. De grote goedmaker, voor dit niet goed te maken verlies, heet herplant en 
compensatieplant.  

Op 25 september 2020 presenteert  projectmanager Rob Messelink de uitgangspunten van 
de Bossenstrategie. In 17 minuten vertelt hij 11 keer dat er geen geld is en geen grond, hij 
zegt dat al zou er morgen geld zijn, de plannen niet kunnen worden uitgevoerd, want de 
gronden zijn er namelijk niet.  
 
En dan ineens worden er allerlei beloftes gedaan over hoeveel miljoenen bomen er worden 
bij geplant en hoe  “ruimhartig gecompenseerd” gaat worden!  
Hoe zit het met die beloften? Binnen de NNN is eerder door provincie ingeschat dat er tot 
2030 circa 360 ha extra bos zou worden gerealiseerd. De inschatting bleek te hoog, slechts 
140 ha kan worden gerealiseerd. Daar is in 2021 een start mee gemaakt met de aanleg van 
circa 10 ha bos bij Medemblik. 

De compensatie opgave voor NH is 155 ha. Het stréven is om bos te compenseren in de 
buurt van de kaplocatie. Mocht dit niet mogelijk zijn vanwege de beperkte beschikbaarheid 
van gronden, dan probeert NH te compenseren in de buurt van dorpen en steden. 

Het griezelige is dat er voor de provincies alleen een inspanningsverplichting bestaat. Even 
hypothetisch: het geld is er, een stuk grond waar niets wil ontwikkelen wordt aangekocht, er 
worden staken geplant en de inspanning is verricht! Dat het schromelijk mislukt omdat je 
niet overal bos tot ontwikkeling kan laten komen en zèker niet op boeren graslanden met 
hun pesticiden etc, dat doet er niet toe, de inspanning is gedaan! Maar de opvolging ná het 
planten is nòg belangrijker dan de her-plant, dus op zijn minst zou het uitgangspunt voor de 
provincies een resultaatsverplichting  dienen te zijn.  
 

De Làndelijke ambitie om 3700 ha extra bos per jaar te realiseren wordt ook niet gehaald èn 
is niet realistisch zo heeft Mark van Benthem van Probos recent laten weten.  

Ons verzoek is om dus eerst maar eens fatsoenlijk bos te laten groeien vóórdat je kapt  en 
kijk vooral met een andere blik naar de huidige bossen.  Stop de boskap om de helft van de 
gewenste 3400 ha nog vol te maken en houdt u dus alstublieft vooral de boskap voor de 
Schoorlse bossen UIT het komende beheerplan.   

Dank u wel 


